
 

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Παιδείας Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ: Αγωνία για χιλιάδες φοιτητές και τις οικογένειές τους εξ αιτίας της 

καθυστέρησης  στις μετεγγραφές 

   

Τα μαθήματα στα Πανεπιστήμια έχουν ξεκινήσει εδώ και 5 εβδομάδες. Ωστόσο, 

η πλατφόρμα υποβολής αιτήσεων για τις μετεγγραφές των φοιτητών δεν έχει 

ανοίξει  ακόμη,  γεγονός   που   έχει   προκαλέσει   έντονη   αναστάτωση   και   

αγωνία στους ίδιους αλλά  και στις οικογένειές τους, καθώς ακόμη δεν 

γνωρίζουν που θα φοιτήσουν. Πρόκειται για μια αρνητική κατάσταση, η οποία, 

αν συνεχιστεί, ενδέχεται ακόμα και να ωθήσει φοιτητές να εγκαταλείψουν τις 

σπουδές τους. Δυστυχώς, αυτό μπορεί να συμβεί, ιδίως εν μέσω γενικευμένης 

ακρίβειας, οικονομικής και στεγαστικής κρίσης, δεδομένου ότι πολλές 

οικογένειες αδυνατούν να στηρίξουν τις σπουδές των παιδιών τους όταν 

μάλιστα σπουδάζουν σε διαφορετικές πόλεις. 

Η καθυστέρηση αυτή, που συμβαίνει πια κάθε χρόνο, έχει ως αποτέλεσμα να 

χάνουν μήνες  παρακολούθησης  μαθημάτων χιλιάδες πρωτοετείς φοιτητές. Κι 

ενώ, αν και αργοπορημένα στις 25 Οκτωβρίου 2024, συμπεριλήφθηκε με 

τροπολογία στον ν.5149/2024 διάταξη που προβλέπει ότι   τα   δικαιώματα   των   

πολύτεκνων   στις   μετεγγραφές   των   φοιτητών μεταξύ ΑΕΙ θα ισχύουν και για 

τους τρίτεκνους, δυστυχώς, μέχρι και σήμερα, δεν έχει ακόμη εκδοθεί η σχετική 

εγκύκλιος για να μπορέσει να ανοίξει η σχετική πλατφόρμα αιτήσεων 

μετεγγραφής.  

ΕΠΕΙΔΗ η απαραίτητη εγκύκλιος εφαρμογής των διατάξεων του ν.5149/2024 

δεν έχει ακόμα εκδοθεί και αυτό έχει ως συνέπεια να μην μπορούν να γίνουν 

ηλεκτρονικές αιτήσεις μετεγγραφής  καθώς  οι   αλλαγές  στα  κριτήρια   των  

πολυτέκνων  και  τρίτεκνων οικογενειών δεν έχουν ενσωματωθεί στο λογισμικό 

της πλατφόρμας. 

ΕΠΕΙΔΗ οι ενδιαφερόμενοι για μετεγγραφές φοιτητές και οι οικογένειές τους δεν 

έχουν καμία επίσημη   ενημέρωση   για   το   πότε   θα   ανοίξει   η   πλατφόρμα   

υποβολής αιτήσεων μετεγγραφών φοιτητών ΑΕΙ, κάτι που προκαλεί μεγάλη 

ανασφάλεια σε όλους, καθώς υπάρχει ο κίνδυνος να χαθεί ολόκληρο το πρώτο 

εξάμηνο.  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1224

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/11/2024



1) Γιατί καθυστερεί η έκδοση της σχετικής εγκυκλίου και το άνοιγμα της 

πλατφόρμας των μετεγγραφών των δικαιούμενων φοιτητών; 

2) Ποια μέτρα θα λάβει ώστε οι δικαιούμενοι μετεγγραφής φοιτητές να μη 

χάσουν το πρώτο εξάμηνο;  

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 

 

Αποστολάκης Ευάγγελος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Κόκκαλης Βασίλειος 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 



Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

 

Τζάκρη Θεοδώρα 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




